
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij doen wij u ons antwoord toekomen op de door mevrouw E. Armut van het CDA 

gestelde vragen ex art. 36 RvO met als titel ‘Beantwoording vragen ex art. 36 RVO van 

het CDA over agententekort’. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

 

1. Is uw college van mening dat de eenheid Noord-Nederland onvoldoende bezet 

is?  

 

We zien dat de politie genoodzaakt is keuzes te maken. Tegelijkertijd zien we dat de 

politie er nog altijd in slaagt om de basispolitiezorg aan onze inwoners te verzorgen. 

De burgemeester uit zijn zorgen over de druk op de politiecapaciteit op de daartoe 

geëigende landelijke tafels.  

 

2. Is uw college van mening dat het herzien van de verdeelsleutel de juiste manier 

is om te reageren op het niet nakomen van de verdeelsleutel? 

 

Dit onderwerp is al lange tijd onderwerp van gesprek, waarover verdeeldheid bestaat. 

De verschillende partijen hebben elkaar nu gevonden en er is besloten te komen tot 

een herijking van het systeem. Deze herijking is grondig en gaat verder dan alleen het 

actualiseren. Het voorziet ook in het toekomstbestendig maken van de systematiek.  

 

3. In hoeverre deelt uw college de stellingname dat het nakomen van de geldende 

verdeelsleutel en dus het toevoegen van ruim driehonderd agenten aan de 

eenheid Noord-Nederland een rechtvaardigere en juiste manier zou zijn om te 

reageren op het niet nakomen van de verdeelsleutel? 

 

Onderwerp  
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Volgvel 1 

 

Wij hechten eraan om te komen tot een gedragen verdeelsleutel die toekomstbestendig 

is en op een zo kort mogelijke termijn helderheid verschaft over de beschikbare 

capaciteit per regio. Vanuit het collectief van regioburgemeesters wordt hier aandacht 

voor gevraagd.  

 

4. Is het college bereid om bij de landelijke politie en de minister van Justitie en 

Veiligheid aan te dringen op het verhogen van het aantal opleidingsplaatsen 

en of opleidingsmomenten voor politieagenten bij de eenheid Noord-

Nederland, gezien de grote mate waarin deze opleiding in trek is, het gegeven 

dat de beschikbare opleidingsplaatsen van de eerstvolgende opleiding eind dit 

kalenderjaar al sinds februari gevuld zijn en een uitbreiding van de instroom 

van het aantal agenten buitengewoon wenselijk is? 

 

Inmiddels zit de Politieacademie aan haar maximum voor het aantal mensen dat ze kan 

opleiden en daar maakt Noord Nederland ten volle gebruik van. De klassen zijn nog 

gevuld, maar er ligt wel een uitdaging in de nabije toekomst om dit ook zo te houden. 

De krappe arbeidsmarkt speelt, net als bij vele andere (overheids)organisaties, daarin 

een rol, evenals de voorziene uitstroom van personeel. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


